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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                   GEOAGIU 

 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  17.02.2024, ora 10,00,  în ședința extraordinara, convocată de îndată  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului nr.  

117  din  16.02.2024, cu respectarea dispozițiilor legale. 

La ședință sunt prezenți 13 consilieri din cei 14 consilieri în funcție, lipsind nemotivat domnul 

consilier Vlad Ovidiu.  

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința este 

legal constituită. 

Doamna Urșica Liliana - Rodica,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 1/30.01.2024, preia 

conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drept domnul Primar Cărăguț 

Vasile, dna Cimpoeșu Maria - secretar general, iar în calitate de invitați sunt prezenți dl. Susan Marius – 

șef SRAADPP și doamna Olea Coman Corina – Compartimentul Buget, Financiar. 

Doamna Președinte arată că se va filma și transmite live ședința consiliului local și solicită acordul 

consilierilor pentru a fi filmați. Toți membrii consiliului local Geoagiu sunt de acord ca ședința să fie 

filmată și fiecare personal este de acord să fie filmat și să fie vizibil în mod public. 

 

X X X 

 

Având in vedere că a fost validat mandatul de consilier local al supleantului Borza Nicolae prin 

Încheierea Civilă nr. 206/CC/2024, pronunțată de Judecătoria Orăștie în ședința din data de 14.02.2024, 

se va trece la ceremonia depunerii jurământului. 

Doamna Cimpoeșu Maria il invită pe domnul Borza Nicolae sa citeasca juramantul, iar acesta se  

prezinta in fața  mesei special amenajate, pe care se afla un exemplar din Constituția Romaniei și Biblia. 

Consilierul pune mana stanga atat pe Constitutie, cat  și, pe Biblie,  și  da citire juramantului, dupa care  

semnează juramantul de credinta, care este imprimat pe un formular special.  

 Un exemplar al juramantului se pastreaza la dosarul de sedinta, iar al doilea se inmaneaza 

consilierului local ales. 

În aceste condiții sunt 15 consilieri in funcție și 14 consilieri prezenți la ședință. 

 

X X X 

 

Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, se dă citire procesului 

- verbal al ședinței din data de 09.02.2024, nu sunt obiecțiuni și este supus spre aprobarea consiliului 

local,  fiind aprobat in unanimitate de voturi. 

 

X X X 

Din partea dlui primar se prezintă următorul proiect al ordinii de zi:  

 

1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Gloria 

al orașului Geoagiu  pe anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței nominale a comisiilor de specialitate  ale 

Consiliului Local al orașului Geoagiu. 
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Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

4. Proiect de hotărâre privind stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având destinația de 

drum public care aparține domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea documentației 

cadastrale aferente acestuia. 

 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobata cu unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

La punctul unu  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  aprobarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 2024. 

         Se prezintă raportul  Compartimentului Buget, Financiar. 

Avizele comisiilor de specialitate: 

- Comisia de specialitate pentru agricultura,  activitati economico-financiare,  amenajarea teritoriului si 

urbanism – aviz favorabil 

- Comisia de specialitate pentru probleme juridice si de disciplina, munca si protectie sociala, protectia 

mediului si turism – aviz favorabil 

- Comisia de specialitate pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, activitati social-

culturale si culte – aviz favorabil. 

        Discuții:  

        Doamna Președinte: Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte discutii? 

Dl. Dîncșorean Aurel: mulțumesc pentru că îmi dați voie să iau cuvântul ! Am ținut neapărat să 

prezint hotărârea grupului PNL, fiind mandatat să expun aceste aspecte în ședința în plen și nu în ședința 

pe comisii, pentru a se consemna în procesul verbal. Sunt mandatat să cer în mod expres reducerea sumei 

alocate echipei de fotbal, pentru că ați văzut se discută de unde luăm și unde punem, a incă o sută de mii 

lei, pe langa cei 100 mii lei care s-au mutat la drumuri – la Homorod și la Cigmău, pentru că este imperios 

necesar ca oamenii aceștia să aibă drumuri! Dar dacă s-a lărgit discuția și s-a arătat că este necesar să 

ducem bani în zona Teilor pentru a elimina necazurile care sunt acolo, nu avem nimic împotrivă, să fie 

direcționați acolo. Pentru buget ;i pentru votul la buget, grupul nostru se opune, votează împotrivă, atât 

pentru bugetul consiliului local, cât și pentru bugetul de la echipa de fotbal. Să nu se înțeleagă greșit, 

liderul nostru, data trecută a spus că suntem de acord să se păstreze echipa de fotbal, suntem de acord să 

existe mișcare de masă – mișcarea tineretului, doar că pot să participam cu parte din buget, cealaltă să fie 

asigurată din sponsorizări pentru că este posibil acest lucru. Vă mulțumesc! 

Secretar General : în conformitate cu prevederile art. 27 din Anexa 2 la Ordinul MDLPA nr. 

25/2021și cele ale codului administrativ: Pentru a putea fi dezbătut amendamentul trebuie depus la 

secretarul general cel mai târziu în ziua şedinţei consiliului local. Amendamentele la proiectele de hotărâri 

ale consiliului local se transmit în formă scrisă şi conţin o serie de elemente,  având o anumită formă. 

În mod excepţional, în timpul dezbaterilor se pot formula amendamente verbale la proiectul de hotărâre a 

consiliului local, însă acestea se formulează de comun acord cu iniţiatorul proiectului de hotărâre a 

consiliului local.  

Dna Președinte: domnule Primar, dacă doriți să interveniți, vă rog! 

Dl. Primar: multumesc, dna Președinte! În urma neaprobării în ședința trecută a bugetului local pe 

anul 2024 și am văzut că grupul PNL a avut obiecție și data trecută și o justificare că sunt prea mari 

cheltuielile cu clubul sportiv, am discutat și cu ceilalți consilieri și le-am prezentat referatul de necesitate 

al clubului pentru a putea funcționa și a nu afecta activitatea sportivă și am luat, împreună, hotărârea de a 

reduce suma alocată Clubului Sportiv cu suma de 100 mii lei și s-a pus la partea de drumuri și străzi, 

pentru a repara drumurile din Cigmău, Poenari și Homorod și unde mai este necesar, acum avem 800 mii 

acolo unde erau 700 mii. Dacă mai reducem alocarea bugetară la Clubul Sportiv vom afecta funcționarea 

clubului și avem doar 2 opțiuni: ori susținem activitatea clubului, ori o oprim, cu reducerea sumei nu vor 

mai putea să funcționeze. Propunerea de a mai tăia din suma alocată pentru sport vă conduce la 

nefuncționarea clubului. Și nu înțeleg propunerea dumneavoastră de a mai reduce suma alocată la sport, 

dacă oricum ați stabilit să nu votați bugetul, mai ales că este mai mare la secțiunea de dezvoltare – deci 

pentru investiții pornim de la inceput cu o valoare mai mare decât anul trecut, la funcționare este aproape 

la fel ca și anul trecut, avem peste 20 de proiecte care sunt in diverse faze de implementare și 
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dumneavoastră să vă opuneți la acest buget, prin care noi ne dorim dezvoltarea localității. Este punctul 

dumneavoastră de vedere, vi-l asumați, când va veni scadența cetățenii din Geoagiu vor analiza lucrurile 

bune făcute de mine și de echipa mea, lucrurile bune făcute de către dumneavoastră și aceste motivații pe 

care le aveți, eu vă propun să votați acest buget și vă rog să votați, pentru că este necesar, vă rog să vă 

gândiți că punem în pericol toate proiectele cu finanțare nerambursabilă, plata drepturilor salariale, 

utilități, buna funcționare a Liceului. Și eu sunt consilier local din anul 2004, dar până acum nu am mai 

avut niciodată ședință de consiliu sâmbăta, poate vă întrebați de ce v-am convocat azi, deoarece până 

vineri am mai putut in mod legal să mai facem plăți, dar de luni, dacă nu avem bugetul aprobat se 

blochează cotele alocate de la bugetul local și nu se mai pot face plăți, nici la noi, nici la liceu, nu putem 

acorda drepturile persoanelor cu handicap. Nu se știe dacă acele cote din spate ne vor mai fi alocate sau se 

retrag, din acest motiv convocarea sedintei a fost atat de urgentă, neadoptarea bugetului local urmând să 

blocheze întreaga activitate a administrației locale. Noi vă prezentăm bugetul in noua formulă, cu acest 

referat detaliat privind lucrările de reparații și serviciile de proiectare și dorim să putem face reparațiile 

urgente in zonele calamitate de situațiile d eurgență din ultimele zile. 

Dna Președinte: vă multumim! Domnul Dîncșorean Aurel, va rog! 

Dl. Dăncșorean Aurel: domnule Primar, de ce am facut exemplul acesta legat de bugetul clubului 

sportiv? Dacă aveți la dispoziție mai puțin de un minut, vă puteți uita pe internet să vedeți sumele alocate 

la sport de orașul Hațeg și orașul Călan, unul are 60 mii și unul 90 mii lei, orașe cu potență din punct de 

vedere economic și al numărului de locuitori, banii respectivi au fost luați rectificați și primesc lucrări așa 

cum avem noi, aceasta este explicația noastră, nu alta. Luăm exemplu de la alții care sunt mai mari ca noi 

și au bugetul foarte mic, oare de ce la ei este posibil și la noi nu este posibil? 

Dl Primar: nu cred domnul Dîncșorean, noi am calculat toate cheltuielile la limita minimă! 

Dl. Dîncșorean Aurel: cum nu, uitați-vă pe site-ul lor! Vedeți ce buget au! 

Dl. Primar: toți cei care sunt implicați știu care sunt costurile, este aici domnul Pleniceanu care vă 

poate spune, dar cu 60 mii lei nu s epoate face activitate sportivă! 

Dl. Dîncșorean Aurel: nu trebuie să ne contrazicem, se face treaba asta, nu avem nimic impotrivă, 

suntem toți de acord, ridicăm mâna. 

Dl. Primar: dar ați spus că grupul dumneavoastră oricum votează împotrivă și atunci de ce mai 

veniți cu propuneri, dacă oricum votați împotrivă, înseamnă că nu vă interesează bugetul! 

Dl. Dîncșorean Aurel: nu noi am spus că nu votăm pentru că este prea mare bugetul pentru fotbal! 

Dl. Primar: dar l-am redus cu 100 mii lei față de propunerea inițială. 

Dl. Dîncșorean Aurel: da, dar se mai poate lua 100 mii să fie duși la drumuri și să contribuim din 

sponsorizări pentru susținerea sportului. 

Dl Primar: nu se mai pot lua bani de la Club, că nu mai funcționează, cine dă sponsorizări pentru 

sport??? 

Dl. Piele Marcel: haideți să le luăm pe rând!Ideea este următoarea: primarul este inițiatorul acestui 

proiect de buget, poate nu este cel mai bun buget, poate există și alte variante, o să vin cu o variantă de 

lucru imediat după ce vă spun primul punct. Deci cei care vî gândiți că dacă nu votați bugetul îl loviți pe 

domnul Primar,  vă înșelați! Loviți comunitatea, loviți exact oamenii care v-au votat, nu dați în el, domnul 

primar zice numai bine, nu am buget, n-am ce să fac! Dar ce face comunitatea? Ce fac persoanele cu 

dizabilități, ce fac salariații care nu își mai pot lua salariul, ce face liceul? Ce plăți se pot face? 1/12 din 

bugetul din 2023! 

Secretar: nu se mai pot face plăți de 1/12 pentru că nu se mai aloca cotele de la bugetul de stat! 

Dl. Piele Marcel: deci, haideți, să ne așezăm un pic și să gândim pentru cei care ne-au trimis în 

consiliul local, nu să gândim pentru partidul din care facem parte, haideți vă rog frumos să analizăm, să 

ne revenim. Sunt nemulțumiri de anul trecut! Am avut discuții, am vorbit și nu prea s-a făcut nimic! 

Rugămintea mea este ca in momentul în care intră banii din rambursări și se pot face rectificări, să fie 

alocați bani pentru proiecte. Dacă nu avem proiecte să facem ce putem prin efort propriu: curățarea 

bazinelor, curățarea șanțurilor, cu oamenii care sunt angajați la Primărie, la situații de urgență. Să facem 

pentru strada Teilor proiectul tehnic,  concomitent cu lucrări pe care le putem executa cu forțe proprii. 

După ce avem proiectul putem să vedem cum acționăm, ce bani avem. Referitor la drumurile de la 

Cigmău și de la Renghet. La Cigmău dacă tot se băgă piatră, haideți să facem cum scrie la carte, să nu 

mai facem lucrări doar să fie făcute, să nu mai băgăm bani  pe care dacă stăm să-i calculam se ridică la 

sume importante, haideți să facem ce trebuie cu firmă specializată, cu proiect și drumul să aibă garanție! 
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Nu ducem piatră și la prima ploaie s-a stricat drumul! Nu este chiar așa! Haideți să ne revenim! Dacă nu 

ne-am revenim 3 ani, măcar acum în al patrulea să ne revenim să lucrăm cum trebuie! La fel și la 

Homorod și la Renghet! Dacă facem o lucrare. Haideți să o facem să ține cel puțin 5-6 ani. Acesta este 

punctul meu de vedere și am rugămintea la toți colegii, să analizeze bine, pentru că repet, nu cred că este 

cel mai bun buget, dar acest buget mai poate fi rectificat. Noi trebuie să facem ceva să lucrăm în interesul 

comunității, să urnim lucrurile. Pe partea asta că fac parte din PSD, sau din alte partide sau ce se mai 

inventează, pe mine numă interesează! Eu am fost trimis de oameni in consiliu local să le reprezint 

interesele și asta voi face indiferent pe cine supăr sau pe cine am supărat și am supărat multă lume, să 

știți! Dar asta nu prea mă interesează! Vă mulțumesc! 

Dna Președinte: domnul Carașcă, vă rog! 

Dl. Carașcă Alin: vizavi de drumul de la Cigmău, domnule primar aveți cunoștință de situația că a 

născut o femeie acasă din cauza faptului că nu a putut ajunge ambulanța la domiciliul ei, din cauza 

drumului? 

Dl. Primar: nu am auzit și nu cred că este vreo zonă în care nu se poate interveni in Cigmău, mai 

ales că cei de la SMURD au mașină 4x4. Noi am fost luni pe zona de CIgmău, am incercat să remediem 

zonele de drum care sunt mai greu accesibile. Am citit și eu în presă articolele puse de colegii 

dumneavoastră de la partid, de acolo am aflat. 

Dl. Carașcă Alin: așa s-a declarat că din cauza drumului nu a ajuns ambulanța și a născut acasă. 

Nu este posibil ca in anul 2024 să nu se poată ajunge acasa la pacienți cu ambulanța! 

Dl. Primar: așa au spus cei de la Radio Color și presa dumneavoastră, dar eu sunt convins că dacă 

ar fi fost, in mod real vreo problemă, cei de la SMURD sau de la ambulanță ar fi luat legătura cu noi. Nu 

am fost sunați, doar ce am citit in presă! 

Dna Președinte: domnule Pleniceanu, vă rog! 

Dl. Pleniceanu Mihai: știți că data trecută nu am fost de acord cu bugetul, de data aceasta voi fi de 

acord, dar sper că nu după ce trece bugetul, ne trezim cu alte surprize și nu respectăm ce discutăm aici! 

După ce am ieșit afară, gata a trecut, răsuflu ușurat, așteptăm iarăși să o scăldăm. Ați spus luna martie, vă 

rog să fie luna martie! Să facem proiecte și facem lucrurile cum trebuie, că până acum cu iertare vă spun 

și fără supărare, cam ne-am așezat în mijloc și am râcâit stânga-dreapta ca găinile, altceva nu am făcut! 

Ne supărăm dar asta e realitatea, eu vă spun ce zic oamenii! Ziceți să venim să va spunem ce zic oamenii! 

Dna Homorodean Silvia: din partea grupului PSD, doresc să intervin și eu, vreau să aduc la 

cunoștința tuturor că nu mai accept ca in consiliul local să s efacă referiri că PSD-ul e așa! Că PNL –ul e 

așa! Am venit aici aduși de oameni și trebuie să respectăm oamenii și să ne respectăm între noi! Trebuie 

să dăm dovadă de maturitate și așa cum au spus și colegii, să mergem, că pe noi nu ne comandă nici dl 

Cărăguț, nici colegul din stânga, nici colegul din dreapta, să dăm dovadă de solidaritate, să fim alături de 

cetățeni, de oamenii cu nevoi, care poate nu au ce pune pe masă, alături de colegii care lucrează în 

Primărie, nu cred că au mai fost vreodată sub asemenea presiune, tot modifică de sute de ori acest buget. 

Întradevăr bani sunt puțini, dar trebuie folosiți eficient și noi trebuie să fim consilieri până la capăt, să 

dăm cu pumnul in masă: nu ai facut ce ai promis, te duci și trebuie să faci treaba la care te-ai angajat. Și 

puntea de la Bozeș, puteam să o facem oricare dintre noi, nu să tot spunem că e rea- voință. Dacă avea 

posibilități, putea să o facă domnul Vlad, așa cum podul de la Gelmar este Podul lui Busuioc și puntea de 

la Bozeș putea fi Puntea lui Vlad. Îmi este rușine că nu am făcut o punte, că ne tot punem bețe în roate, ar 

trebui să punem mână de la mână și sa facem puntea! Pe mine nu mă comandă nimeni, eu sunt de acord 

cu bugetul, să facem ce trebuie pentru oameni, pentru că nu aducem de acasă banii nici eu, nici domnul 

primar și nici nu-i ducem acasă. Câți sunt, atâția sunt și trebuie să-i gospodărim eficient! Sa punem 

fiecare umărul și să facem treaba să meargă bine, pentru că suntem de râsul județului și n-aș dori, că nu 

suntem cu crucea în sân nici unul, să ne facem aici troacă de porci, că ”ți-ai aranjat ploile”, fiecare și-a 

aranjat cum a putut, fiecare e pus politic, știe fiecare cum, ar trebui să ne vedem de treburi fiecare și să 

ajutăm să meargă primăria asta! Domnul Primar dacă a greșit va fi judecat de electorat, pentru că pe el 

electoratul îl votează, nu noi, lumea de pe drum!  

Dl. Carașcă Alin: mai am o întrebare vizavi de liceu, dacă s-au luat salariile, fiind problema ca nu 

s-a votat bugetul? 

Dna Olea Coman Corina: problema bugetului a fost la inceput pentru că Trezoreria Orăștie și 

Administratia Finantelor ne-au contactat pentru a se informa dacă s-a aprobat bugetul pentru a ne 

programa cu el pentru avizare. Le-am comunicat că nu a fost aprobat și ei ne-au transmis că de luni – 
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12.02- nu mai putem face nicio plată. A fost o greșeală a lor, pentru ultima de zi de aprobare a bugetului a 

fost data de 12 și mai avem un termen de 5 zile, în care trebuie să-l comunicăm. Inițial, luni, au transmis 

liceului că nu se pot opera ordinele de plata pentru salarii, dar marți au revenit și le-au spus să ducă 

ordinele de plată, pentru că până vineri se pot face plăți in cuantum de 1/12 din bugetul anului 2023.Noi 

știam că vor fi blocate doar cotele, nu că vom fi blocați complet. De luni, dacă bugetul nu este incarcat in 

Forexebug, nu se mai pot face plăți decât din veniturile proprii in cotă de 1/12 din anul 2023. Eu, ca și 

economist, mă gândeam că veți veni cu propuneri practice, pertinente și din punct de vedere tehnic pentru 

acest buget. Eu înțeleg că dumneavoastră sunteți cei care votați, alesi de cetățenii acestui oraș, dar eu fac 

bugete de peste 20 de ani, dar in acest oras nu s-a intamplat niciodată, pe un motiv de club sportiv – și nu 

s-au alocat foarte mulți bani, dacă vedeți că avem 3 angajați, avem investiții finalizate și puse in funcțiune 

care trebuie întreținute (5 terenuri de sport), avem copii care sunt la clubul de karate, avem 6 cetățeni ai 

orașului care joacă la această echipă. Anul acesta am incercat să ajutăm puțin echipa, pentru că în fiecare 

an au fost discuții pe acest subiect, tot anul acesta am redus suma propusă pentru clubul sportiv. Dar 

dumneavoastră sunteți cei prioritizați cheltuielile și cei care hotărâți ce să se facă cu acești bani și cei care 

vor veni în continuare. Pentru că tot ce se prinde in acest buget și a fost prins și se va prinde este numai cu 

hotărârea consiliului local. Noi executivul ne facem treaba noastră, sperăm să funcționăm, să nu rămânem 

un oraș blocat, cum a fost Lupeniul 5-6 luni de zile. Și vă mai spun ceva sunt foarte multe fonduri 

europene, au fost foarte mulțiu bani aduși, dacă ne uităm niciun primar nu a adus atât de mulți bani în 

orașul Geoagiu și nu a realizat atât de multe, câte s-au realizat acum! Că nu plac tuturor proiectele aflate 

in derulare, eu zic că sunt proiecte folosesc, care ajută, cu care ne putem mândri, așa cum este și Centrul 

pentru persoane vârstice, unde ați văzut că au activitate, merg pe sate la locuințele oamenilor, îi ajută, le 

fac verificari ale stării de sănătate, merg foarte bine și au fost finanțați de la bugetul de stat, anul acesta cu 

93 mii lei, pentru activitatea centrului. Ați văzut cum arăta Casa de Cultură înainte, ați văzut cum este 

acum, categoric este un plus. 

Dl. Carașcă Alin: haideți să lăsăm doamna Corina campania electorală pentru politicieni!  

Dna Olea Coman Corina: nu este campanie electorală, este doar o constatare a faptelor! 

Dl. Carașcă Alin: să revenim la buget, v-am întrebat de salariile de la liceu?? 

Dna Olea Coman Corina: s-au dat salariile și la liceu și la primărie și dumneavoastră ați încasat 

indemnizațiile! 

Dl. Pleniceanu Mihai: dna Corina, foarte frumos ați spus dumneavoastră și sunt de acord cu toate, 

dar părerea mea personală, cum a zis și domnul Piele, in momentul când apele au ieșit pe noi și noi am 

avut pusă o sumă de bani acolo, in buget, de ce nu am făcut proiect și pentru Teilor. Haideți vă rog 

frumos, campanie electorală nu facem aici. Mie nu imi convine când apa este peste mine și noi ne lăudăm 

in proiecte! Îs de acord cu toate proiectele să le facem, dar nu sunt de acord ca pe Teilor să mai fie apă în 

casele oamenilor! Haideți să nu fim din stânga in dreapta, din dreapta în stânga! 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre, votul este deschis prin apel nominal: 

 

Numele şi prenumele consilierului Votul exprimat 

ACHIM SORIN IOSIF PENTRU  

ALMĂȘAN IOAN ÎMPOTRIVĂ 

BARBU TRAIAN ABȚINERE 

CARAȘCĂ ALIN MIHAI ÎMPOTRIVĂ 

CĂLUGĂR CARMEN MARIA PENTRU  

COCA NICOLAE ÎMPOTRIVĂ 

DANCIU AUREL MARIN PENTRU  

DÎNCȘOREAN AUREL ÎMPOTRIVĂ 

BORZA NICOLAE PENTRU  

HOMORODEAN SILVIA PENTRU  

NYESTE IULIA ELENA PENTRU  

PIELE MIHAI – MARCEL PENTRU  

PLENICEANU MIHAI PENTRU  

URȘICA LILIANA RODICA PENTRU  

VLAD OVIDIU ABSENT 
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Cu 9 voturi ”pentru”,  4 voturi ”împotrivă și o ”abținere, s-a adoptat  Hotărârea nr. 23/2024. 

Dl. Primar: dna Președinte, dacă îmi permiteți, aș dori să spun căteva cuvinte! 

Dna președinte: da, vă rog, domnule primar! 

Dl. Primar: vreau să mulțumesc consilierilor locali care au votat bugetul, s-a judecat puțin pentru 

necesitatea acestui buget pentru funcționare și ce pot să vă asigur, că toate amendamentele pe care le-ați 

prins dumneavoastră la buget vor incepe la termenele pe care le-ați propus! Vă mulțumesc! 

Dl. Dîncșorean Aurel: o singură mențiune, dacă îmi dați voi! Consilier local nu are rost să vă spun 

de când sunt, peste faptul că am fost și primar, doamna Corina în momentul când vin la serviciu am o fișă 

a postului, eu nu pot să vin la serviciu să iau salariu să nu fac nimic și tot ce fac să le bag in campania 

electorală: uite ce am facut! Nu sunt realizări, astea sunt în fișa postului, să întrețin școlile, spitalele, 

căminele de bătrâni, etc..., alea nu sunt realizări! Aia-i fișa postului a mea, nu mai vorbesc de drumuri, de 

stare economică și socială a cetățenilor, a satului, a orașului, de aia iau bani să vin la servici să fac ce 

trebuie să fac! Aaa! Că n-am făcut varianta ocolitoare a orasului Geoagiu, era o realizare extraordinară, că 

orașul Geoagiu putea să facă mai multe vizavi de fațadele caselor, uitați-vă cum arată! Zici că toate cad 

jos! Mai ales că dă voie legea să vii o participare cu cetățeanul la a arăta fațadele caselor, gardurilor și așa 

mai departe! Fiind stațiune, intră pe aici turiștii ce văd? Nu am nimic cu vecinul meu din Joseni, și-a făcut 

casa aia așa in dreapta, sunt de acord așa trăiește lumea, dar eu nu pot să aduc moloz să fac umplutură cu 

saci de iută, peturi, așa se face la intrarea in oraș??? 

Dl. Primar: la ce faceți referire domnule Dîncșorean? 

Dl. Dîncșorean Aurel: la Lăcătuș!Ăla în dreapta, care și-a făcut atelier sau ce și-a făcut acolo! Tot 

ce a făcut acolo e făcut numai cu deșeuri, cu peturi, aia-i prima imagine când intri in Geoagiu! 

Dl. Primar: la Lepădat știu că umplutura a fost de la decolmatarea de la trotuare și rigole, nu sunt 

deșeuri! 

Dl. Dîncșorean Aurel: nu știu de unde este și nu mă interesează! Dar punem niște pământ pentru 

peturile alea, saci ce sunt acolo! 

Dl. Piele Marcel: acum bugetul s-a votat, este un lucru bun pentru comunitate și pentru orasul 

Geoagiu. Dar aș intreba colegii mei de la PNL, au votat impotrivă este strict problema dumnealor, dar i-aș 

intreba dacă tot au votat impotriva au venit cu o propunere de buget mai bună și am analizat-o noi?? A 

fost vreo propunere de buget? 

Dl. Dîncșorean Aurel: un amendament! 

Dl. Piele Marcel: dacă ați fi venit cu o propunere de buget alternativă la proiectul prezentat de 

domnul primar era tot respectul pentru dumneavoastră! Așa îmi pare rău! 

Dl. Dîncșorean Aurel: domnule Marcel nu sunteți atent la ședință! Suntem prieteni și rămânem! Am 

spus haideți, dacă amendamentul se rezolvă, noi votăm bugetul! 

Dl. Pleniceanu Mihai: așa cum a spus și doamna Silvia, noi suntem consilieri locali să votăm ”da”, 

”nu” să mă abțin. Hai să nu ne băgăm în politică, politica va urma peste o lună, două, trei, patru și atunci 

se va decide și se va vedea ce putem face fiecare. Nu trebuie să acuzăm, asta este decizia lor! Și data 

trecută eu m-am abținut a fost o părere a mea, acum am schimbat-o, dar nu trebuie să ne acuzăm unii pe 

alții! Până acum 3 ani a fost votat bugetul, trebuie să ne respectăm, de-aia suntem puși aici să gândim 

fiecare! 

Dl. Coca Nicolae: dacă să spunem prin absurd că votam si noi, oare este un buget perfect? Aceasta 

este opinia noastră legată de buget, bugetul s-a aprobat. 

 

XXX 

 

 La punctul doi al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Gloria al orașului 

Geoagiu  pe anul 2024. 

 Se prezintă raportul  Compartimentului Buget, Financiar . 

 Avizele comisiilor de specialitate: 

- Comisia de specialitate pentru agricultura,  activitati economico-financiare,  amenajarea teritoriului si 

urbanism – aviz favorabil 

- Comisia de specialitate pentru probleme juridice si de disciplina, munca si protectie sociala, protectia 

mediului si turism – aviz favorabil 
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- Comisia de specialitate pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, activitati social-

culturale si culte – aviz favorabil. 

        Discuții:  

        Doamna Președinte: Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre, votul este deschis prin apel nominal: 

Numele şi prenumele consilierului Votul exprimat 

ACHIM SORIN IOSIF PENTRU  

ALMĂȘAN IOAN ÎMPOTRIVĂ 

BARBU TRAIAN ABȚINERE 

CARAȘCĂ ALIN MIHAI ÎMPOTRIVĂ 

CĂLUGĂR CARMEN MARIA PENTRU  

COCA NICOLAE ABȚINERE 

DANCIU AUREL MARIN PENTRU  

DÎNCȘOREAN AUREL ÎMPOTRIVĂ 

BORZA NICOLAE PENTRU  

HOMORODEAN SILVIA PENTRU  

NYESTE IULIA ELENA PENTRU  

PIELE MIHAI – MARCEL PENTRU  

PLENICEANU MIHAI PENTRU  

URȘICA LILIANA RODICA PENTRU  

VLAD OVIDIU ABSENT 

 

Cu 9 voturi ”pentru”,  3 voturi ”împotrivă și 2 ”abțineri”, s-a adoptat  Hotărârea nr. 24 / 2024. 

 

XXX 

 

La punctul trei  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind actualizarea componenței nominale a comisiilor de specialitate  ale Consiliului Local al 

orașului Geoagiu. 

         Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

        Discuții:  

        Doamna Președinte: Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte discutii? 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 14 voturi ”pentru” și 0 voturi ”împotrivă”, atât 

pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  25/ 2024.   

 

X X X 

 

La punctul patru  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având destinația de drum public care 

aparține domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea documentației cadastrale aferente acestuia. 

       Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

        Discuții:  

        Doamna Președinte: Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte discutii? 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 14 voturi ”pentru” și 0 voturi ”împotrivă”, atât 

pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  26/ 2024.   

 

X X X 

 

Diverse: 

1. Dl. Carașcă Alin: la Vlaicu sunt probleme cu inundațiile in centrul satului, au fost inundate 

câteva grădini, datorită faptului că vine din jumătate de sat apa pe un pârâiaș de 1 m lătime și 20 cm 
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adâncime, oamenii au transmis că dacă nu se iau măsuri de decolmatare sau țeava care trece pe sub 

terenul acela nu știm ce este cu ea, vor astupa șanțul, deoarece le aparține!  

Dl. Primar: proprietarii de terenuri au arat peste tot și știți foarte bine ce problemă este cu șanțul de 

la magazi și zona de la Vârciu unde nu am fost lăsați de către fam Vârciu să facem lucrări de decolmatare. 

Luni dimineață voi trimite o echipă de la Serviciul de lucrări publice și vă rog și pe dumneavoastră, in 

calitate de consilier local, să mergeți acolo și să găsim cele mai bune variante. 

Dl. Carașcă Alin : oamenii spun că trebuie curățată o țeavă care este pe terenul lor. 

Dl. Primar: luni vine echipa și împreună cu dumneavoastră vă rog să găsiți cea mai bună soluție! 

Dl. Carașcă Alin:  vizavi de șanțul de acolo care ziceți că este colmatat, trebuie să vedeți ce este 

acolo, că nu mai există șanțul. 

Dl. Primar: da, la dl Vârciu când a făcut documentația topografică a întabulat șanțul pe proprietatea 

lui și la arat, iar nouă nu ne-a dat voie să-l reamenajăm. Dacă găsim înțelegere la el să ne permită să 

săpăm un șanț cât se poate de îngust, am rezolva problema, dacă nu vom face o comisie de verificare și 

vom face un hcl de expropriere a terenului pentru amenjare a unui șanț de pământ! 

Dl. Carașcă Alin: ar fi foarte bine, că ar prelua apa care vine de la grădiniță! 

 

2. Dl. Pleniceanu Mihai: de foarte multe ori v-am spus că la orice lucrare ar fi fost bine să fie 

câțiva consilieri care să meargă să vadă ce se întâmplă! In legătură cu skate-parkul de la Geoagiu Băi, am 

zis să mergem să vedem, nu ne-a băgat nimeni în seamă! Pentru totdeauna ne dăm prea mult știutori, la 

toate ne băgăm, eu îs și doctor și inginer și toate alea, pentru că de asta a degenerat și au făcut lucruri 

deastea, pentru că nu am fost atenți! 

Dl. Primar: doriți să stabilim săptămâna viitoare o dată la care să mergem să vedem toate lucrările. 

Dl. Pleniceanu: eu așa aș fi văzut lucrurile. Dacă dumneavoastră ați băga in curte un constructor și 

ar face dezastrul care s-a facut la Geoagiu Bai, ce ați face, nu l-ați scoate afacră, nu ați avea o ceartă cu 

el? Dar noi îi lăsăm, îi lăsăm și intre noi intervin certuri! Acum am găsit ceva bani să facem pentru Teilor, 

dar cu ani in urmă nu au fost! Decât să facem 10 lucrări mai bine 3-4 realizate cap-coadă și așa cum 

trebuie. Uitați ce bine arată pe Feredeului și casa de cultură este bine, deși au fost probleme. Și aici, la 

Baia comunală, uitați-vă cum s elucrează, dau in scris, la anul o să prindeți bani pentru reparatiile că o să 

plouă prin acoperiș. Cand se face un proiect pot să fiu de acord cu el sau nu, dacă nu este ce trebuie nu il 

acceptăm. O să vedeți ce probleme o să fie acolo cu acoperișul! Zice-ți că până acum a mers totul strună 

în consiliu, știți de ce ? Că am stat cu capetele plecate și numai am ridicat mâinile! De ce trebuie să 

schimbăm conducta de apă pe Teilor, pentru că consilierii de atunci or stat cu capul plecat, ia interesat să-

i de aterenul colo, să-i dea aia, pe noi nu ne interesează chestiile astea, probabil avem și noi mici facilități, 

că trebuie să fim corecți, dar cei care or fost inainte or ridicat mainile, iar noi trebuie sa schimbăm 

conductele de apă, să ridicăm trotuarele, să ridicăm rigolele, i-am tot lăudat – ce-or făcut domnii primari, 

vai de mine or făcut! Ce-au facut că trebuie să le iei din nou. Dacă începem să facem lucrul cum trebuie. 

Că la ora actuală lumea ne va judeca și pe bună dreptate! La mine nu merge cu minciună, eu spun 

oamenilor lucrurile exact așa cum stau, eu nu am venit aici să stau cu capul plecat, eu am pus mâna pe 

Biblie pentru a fi in slujba cetățeanului. Lăsați-mă cu proiectele, pe mine nu mă interesează 10- 20 de 

proiecte, să prindem investiții de zeci de miliarde și noi le facem de ala-ndala.  

 

Dl. Danciu Aurel: eu nu știu de când consiliul local trebuie să urmărească lucrările. Eu știu că aici 

se propun niste programe, se aprobă lucrările, se aprobă finanțare, eu știu că sunt angajați care se ocupă 

de execuția lucrărilor și care trebuie să vină aici, în fața consiliului local și să spună : am făcut, am 

intarziat din cauză că.... Dar eu nu stiu că noi avem obligația să mergem pe teren să urmărim lucrările, că 

le spunem oamenilor că s-au aprobat niste lucrări, că sunt in lucru, dar nu să verificăm noi! 

Dl. Pleniceanu Mihai: domnule primar, ieri am fost contactat de cei care vor face podul. Unul dintre 

ei este si domnul Alin de la Simeria. Domnul Alin m-a contactat sa-i ajut cu cazarea și masă, să găsească 

in Geoagiu pentru muncitori. Primul lucru când m-am intalnit cu constructorul de la Satu Mare, a fost să 

intrebe: cine a lucrat aici? Am înțeles că vor să se cazeze la Biserica Reformată și masa la cantina 

liceului.  

Dl. Primar: domnule Pleniceanu la acel obiectiv a lucrat Telecerna in baza unui contract atrinuit 

prin licitatie publică, nu cu incredintare directă, a fost lictatie publică, cand am vazut ce se intamplă și 

cum se executa lucrările și la presiunile dumneavoastră, am reziliat contractul. A trebuit să facem 
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expertiză tehnică în construcții. Am platit 30 mii lei expertiza tehnică, iar soluția data de expert a dus la 

cresterea valorii devizului general cu peste 1.500.000 lei. Am facut o nouă licitatie publică pe restul de 

executat, a fost adjudecat la 1700.000 lei, fără TVA, a câștigat o firmă de la Satu Mare, nu știu cine sunt, 

dar a fost reprezentantul lor aici de a semnat contractul și a fost Alex cu el la amplasamentul șantierului, a 

spus ca după data de 15 va veni să inceapă lucrările. Mai mult nu pot să va spun pentru nu stiu. Nu stiu 

cine este Alin, nu cunosc pe nimeni! A spus ca este hotarat, nu promite că il face mai repede de cele 9 

luni cat este termenul, dar are graficul clar și când va depăși termenul cu o zi se vor calcula penalități, 

spunea că incearcă să facă mai repede dar nu promite. A spus că mai are o lucrare la Beriu și de aceea a 

participat la procedura și la noi, avand echipa de muncitori in zona.  

Dl. Dîncșorean Aurel: domnule primar a plecat dracu și a venit mamă-sa! 

Dl. Primar: eu nu știu, dacă dumneavoastră aveți informații și știți mai multe va rugăm  să ne spune-

ți! Referitor la ce spunea domnul Danciu, eu am propus o vizită în teren, nu să vă asumați dumneavoastră 

vreo responsabilitate.  

Dl. Danciu Aurel: la fiecare lucrare este un diriginte de șantier pe care noi îl plătim și trebuie să-și 

facă treaba. 

Dl. Carașcă Alin: consiliul local inseamnă legislativul, aparatul de specialitate este executivul! 

Dl. Primar: dacă doriți la sedința următoare chemăm toți diriginții de șantier aici să vă prezinte 

stadiul lucrărilor: 

Dl. Danciu Aurel: da, a mai fost la primăria asta un diriginte de șantier care a venit de 3 ori cât a 

durat lucrarea și după aia a dat primăria in judecată să-i plătească contractul că el a fost diriginte de 

șantier! 

Dl. Primar: din 2016 ne-a ferit Dumnezeu de așa ceva! 

Dl. Pleniceanu Mihai: foarte mulți ne critică și se râd de noi, ce era dacă mai blocam bugetul local 

de 2-3 ori???   Din punctul meu de vedere, pe corectitudinea care era, așa trebuia facut, ca să se invețe 

odată pentru totdeauna, să mai stea și cu capetele plecate spre oamenii ăștia, că până la urmă noi le 

promitem oamenilor ălora! 

Dl. Primar: eu zic că domnul Marcel a fost destul de explicit la justificare dânsului, cel mai bine era 

să veniți cu amendamentele pe care le considerați necesare de fiecare parte. Dar nu s-a dorit decât să se 

lovească în mine, asta este mi-o asum, până in iulie sau septembrie când va fi scadența! 

Dl Pleniceanu Mihai: Nu a fost vorba de lovituri, vor urma și loviturile in iulie sau in septembrie. 

 

Nemaifiind alte probleme, doamna Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                            SECRETAR GENERAL,                                                                         

       Urșica Liliana Rodica                                                                        jr. Cimpoeșu Maria 

 

 


